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W Resursie trwa konferencja podsumowująca 15 lat Mazowsza w Unii Europejskiej.

– Mówienie o wyimaginowanej wspólnocie, że ta Unia nic nie daje, jest nieporozumieniem –
skomentował Adam Struzik, Marszałek Województwa Mazowieckiego.

Określenia o wyimaginowanej wspólnocie użył (we wrześniu ubiegłego roku) Prezydent RP, Andrzej
Duda.



W Resursie trwa konferencja podsumowująca 15 lat Mazowsza w Unii Europejskiej. Uczestniczą w
niej także Beata Sznajder, Starosta Powiatu Żyrardowskiego oraz Mirosław Adam Orliński,
wiceprzewodniczący Sejmiku Mazowieckiego Nie ograniczała się do przeszłości. Adam Struzik mówił
też o planach w tym wobec regionu żyrardowskiego.



– Marszałek przywiózł dobre wieści – spuentował prezydent Lucjan Chrzanowski.

Jakie?

Więcej wkrótce w tygodniku „Głos Żyrardowa i Okolicy”.
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